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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia dekana FCHPT 
STU, VR FCHPT STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Prerokovanie a schválenie Pravidiel hodnotenia výkonov vedeckovýskumnej činnosti pracovísk Fa-
kulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 
94-2024). 

6. Prerokovanie a schválenie Pravidiel na vykonávanie podnikateľskej činnosti v oblasti výskumu, vývoja, 
technického servisu, kurzov a školení na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej 
technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 95-2024). 

7. Prerokovanie a schválenie Organizačného poriadku Centrálnych laboratórií Fakulty chemickej a po-
travinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 96-2024). 

8. Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov 
na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave v ak. r. 2024/2025 (materiál č. 97-
2024). 

9. Prerokovanie Správy o vzdelávacej činnosti Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Sloven-
skej technickej univerzity v Bratislave za akademický rok 2022/2023 (materiál č. 98-2024). 

10. Otázky na akademických funkcionárov. 

11. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení:  
doc. Ing. Zuzana Labovská, PhD., Bc. Filip Dian, Bc. Júlia Kubalcová, Bc. Lucia Mencáková, Bc. Kristína 
Pecárová 
 
Neospravedlnení:  
prof. Ing. Miroslav Hutňan, CSc., Bc. Martina Jancíková 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 19 členov AS FCHPT STU. Neskôr sa pripojili ďalší členovia se-
nátu, počas zasadnutia sa niektorí ospravedlnili a museli predčasne odísť. Počet senátorov počas za-
sadnutia bol taký, že senát počas doby trvania zasadnutia bol uznášaniaschopný. 
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K bodu 1: Otvorenie, prezencia. 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov a ďalších hostí aj zástupcu 
odborov, ktorý je zároveň aj senátorom. Na základe prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je 
uznášaniaschopný. 

K bodu 2: Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 
Za overovateľov zápisnice boli na základe rokovania P-AS FCHPT STU navrhnutí doc. Ing. Róbert 
Fischer, PhD. a Ing. Richard Nadányi. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne protinávrhy ani 
pripomienky, a tak prof. Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 19 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 19  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K zasadnutiu AS FCHPT STU sa pripojil doc. Ing. Jozef Švorec, PhD. Počet senátorov sa zvýšil na 20. 
 
Prof. Lukeš predstavil program zasadnutia. Opýtal sa prítomných, či majú návrhy o rozšírenie, zmene 
poradia bodov, pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli vzne-
sené žiadne otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 20  proti: 0  zdržali sa: 0 

 

K bodu 3: Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia 
dekana FCHPT STU, VR FCHPT STU. 
Prof. Lukeš otvoril bod č. 3. Na začiatok spomenul, že všetky zápisnice z predošlých AS FCHPT STU sú 
zverejnené na Dokumentovom serveri Akademického informačného systému (ďalej len „AIS“) 
AS FCHPT STU. Uviedol informácie z ostatných univerzitných a fakultných grémií. Oznámil, že bola 
podpísaná dotačná zmluva STU s Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky 
(MŠVVaŠ SR), ale podrobnosti ohľadom rozpočtu STU zatiaľ nie sú známe, v súčasnosti prebieha 
príprava rozpočtu. Na ostatnom zasadnutí vedenia FCHPT STU sa prerokovávala príprava Správy 
o činnosti a stave FCHPT STU za rok 2023, dohodli sa termíny zasadnutí grémií FCHPT STU, prezentovala 
sa správa sociálnej komisie FCHPT STU, príprava propagačných akcií, ukončovanie projektu ACCORD, 
pravidlá na čerpanie dovoleniek na rok 2024, pravidlá využívania služobných mobilov a pripojení a 
taktiež príprava projektovej dokumentácie pre rekonštrukčné práce v novej budove FCHPT STU. 
Informoval, že Kolégium dekana FCHPT STU bude zasadať 30. 01. 2024. Na ostatnom zasadnutí 
Vedeckej rady FCHPT STU prebehli tri inauguračné prednášky a rozbehla sa príprava jedného 
habilitačného konania. Na P-AS FCHPT STU sa uviedli materiály na toto zasadnutie AS FCHP STU a 
schvaľovali sa termíny zasadnutí AS FCHPT STU na letný semester (12. 03. 2024, 23. 04. 2024, 15. 05. 
2024). Prof. Lukeš oznámil, že posledné zasadnutie súčasného AS FCHPT STU bude 12. 03. 2024 
a následne bude ustanovujúce zasadnutie AS FCHPT STU na funkčné obdobie 2024-2028. P-AS FCHPT 
STU zasadne v rovnaké dni ako AS FCHPT STU a vždy dva týždne pred zasadnutiami AS FCHPT STU, pri 
mimoriadnych situáciách bude reagovať P-AS FCHPT STU aj AS FCHPT STU flexibilne. Informoval, že 
informácie z Kolégia rektora STU budú prednesené na záver zasadnutia AS FCHPT STU. Nakoniec 
oznámil, že boli rozbehnuté voľby členov AS FCHPT STU na funkčné obdobie 2024-2028 a požiadal doc. 
Kaliňákovú o informácie k týmto voľbám. 
 
Doc. Kaliňáková konštatovala, že voľby prebiehajú v súlade podľa platných predpisov a informovala, že 
dokumenty na návrhy kandidátov sú zverejnené na webovom sídle fakulty. Pripomenula termín podá-
vania návrhov kandidátov do 06. 02. 2024, pričom uviedla, že návrhy je nutné poslať elektronicky na 
e-mailové adresy predsedov volebných komisií pre tieto voľby a zároveň osobne podať do podateľne 
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podpísané návrhy. Spomenula termín zasadnutia volebných komisií pre tieto voľby, ktoré sa budú ko-
nať 07. 02. 2024. Voľby členov do zamestnaneckej a študentskej časti AS FCHPT STU sa budú konať 
v utorok 20. 02. 2024 a v stredu 21. 02. 2024. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 

K bodu 4: Termínované uznesenia. 
Prof. Lukeš otvoril tento bod. 
 
Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu nie sú evidované žiadne termínované uznesenia, prof. 
Lukeš uzavrel tento bod. 

K bodu 5: Prerokovanie a schválenie Pravidiel hodnotenia výkonov vedeckovýskumnej činnosti 
pracovísk Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity 
v Bratislave (materiál č. 94-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Úplné znenie 
Pravidiel hodnotenia výkonov vedeckovýskumnej činnosti pracovísk Fakulty chemickej a potravinárskej 
technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 94-2024). 
Prof. Gatial zdôvodnil predloženie materiálu z dôvodu úprav doteraz platných pravidiel hodnotenia 
výkonov vedeckovýskumnej činnosti. Uviedol, že vedeckovýskumná činnosť sa hodnotila na základe 
troch oblastí: publikácie, granty a citácie. Vzhľadom k tomu, že v súčasnosti sa vyhodnocovanie citácií 
ukazuje ako veľmi náročné, nie sú k dispozícii vhodné softvérové systémy a navyše nepredstavujú 
citácie výrazný príspevok v rámci hodnotenia pre rozdelenie dotácie z MŠVVaŠ SR, nebudú sa teda 
hodnotiť. Na kolégiu dekana sa prerokovali dve varianty rozdelenia 10 % podielu citácií. Prvý variant 
predstavoval pripočítanie rovnakého podielu k publikáciám a grantom a druhý variant predstavoval 
pripočítanie len k publikáciám. Na kolégiu dekana sa navrhol druhý variant. Prof. Gatial ďalej 
informoval, že po konzultácii s P-AS FCHPT STU bol materiál upravený, tak aby bol štruktúrovaný 
rovnako ako Pravidlá hodnotenia výkonov pedagogickej činnosti na FCHPT STU. Oznámil, že 
predkladaný materiál už nebude vydaný ako smernica dekana, ale ako predpis FCHPT STU, ktorý 
schvaľuje AS FCHPT STU (Štatút FCHPT STU, čl. 7 bod 1 písm. h). Požiadal následne prof. Polakoviča 
o doplnenie. 
 
Prof. Polakovič prezentoval zmeny v predkladanom materiály. Vyjadril sa k už spomínanému 
hodnoteniu citácií. Vysvetlil, že problematické vyhodnotenie citácií je z dôvodu používaného softvéru 
pre evidenciu publikácií STU, kde dodávateľ softvéru nemá právne ošetrené niektoré časti spojené 
s evidenciou citácií a manuálne zberanie citácii je v súčasnosti nevhodné, preto sa nebudú hodnotiť. 
Konštatoval logickú súvislosť medzi citáciami a publikáciami a tak odôvodnil pridelenie do hodnotenia 
publikačných výstupov. 
 
Prof. Lukeš požiadal predsedu Ekonomickej komisie (EK) AS FCHPT STU, prof. Čertíka, o stanovisko 
k predkladanému materiálu. 
 
Prof. Čertík uviedol, že EK AS FCHPT STU prerokovala uvedený materiál elektronicky a navrhuje 
uznesenie k tomuto materiálu prijať bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
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Uznesenie č. 1/94-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Úplné znenie Pravidiel hodnotenia výkonov 
vedeckovýskumnej činnosti pracovísk Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej 
technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 94-2024) bez pripomienok. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 18  proti: 0  zdržali sa: 2 

K bodu 6: Prerokovanie a schválenie Pravidiel na vykonávanie podnikateľskej činnosti v oblasti 
výskumu, vývoja, technického servisu, kurzov a školení na Fakulte chemickej a potravinárskej 
technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 95-2024). 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a požiadal prof. Gatiala k vyjadreniu k predkladanému materiálu 
Úplné znenie Pravidiel na vykonávanie podnikateľskej činnosti v oblasti výskumu, vývoja, technického 
servisu, kurzov a školení na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej 
univerzity v Bratislave (materiál č. 95-2024). 
Prof. Gatial uviedol, že k úpravám v týchto pravidlách dochádza vzhľadom na súčasne platnú legislatívu 
a vysvetlil, že daný materiál už nebude vydaný formou smernice dekana, ako to bolo doteraz, ale bude 
to predpis FCHPT STU, ktorý bude schválený AS FCHPT STU a bude nadväzovať na vnútorný predpis 
STU Pravidlá pre vykonávanie podnikateľskej činnosti na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave. 
Zároveň začal predstavovať zmeny. Uviedol, že v prípade dohody o vykonaní práce so študentami alebo 
externými pracovníkmi je nutné vyplatiť úhradu osobných nákladov v najbližšom výplatnom termíne 
po ukončení prác po dodaní výkazu hodín na príslušný útvar dekanátu (článok 6 bod 3). Následne 
predal slovo prof. Polakovičovi a požiadal ho o detailnejšie predstavenie materiálu. 
 
Prof. Polakovič poukázal na ďalšie zmeny, ktoré v predkladanom materiáli nastali. V článku 3 sa upravil 
bod 3 písm. f, kde sa vyčiarkla veta ohľadom výšky ceny za prácu a službu a uviedol, že ak pôjde o sumu 
vyššiu ako 50 000 EUR, je nutné schválenie rektorom. V bode 3 písm. h toho istého článku sa doplnilo, 
že ak v predbežnom zozname riešiteľov je doktorand, musí byť okrem zainteresovaných riaditeľov 
podpísaný aj školiteľmi týchto doktorandov. V článku bod 4 sa doplnilo, že návrh na vyplatenie odmien 
podáva dekanovi zodpovedný riešiteľ po schválení riaditeľmi všetkých zainteresovaných ústavov. Ďalej 
informoval o vylúčení bodu 5 čl. 4. a v záverečných ustanoveniach nebude uvedený zoznam príloh. 
Potrebné dokumenty sa budú nachádzať na webovom sídle fakulty a budú aktualizované podľa platnej 
legislatívy. 
 
K slovu sa prihlásila doc. Reháková, ktorá upozornila na dodržiavanie bodu 3 v článku 6 predkladaného 
materiálu. Vysvetlila, že štipendiá nie sú zdaneným príjmom, ak sa však študent podieľa na 
podnikateľskej činnosti, mal podpísať dohodu o vykonaní práce. 
 
Prof. Polakovič poukázal, že najlepšia forma pre študentov je Dohoda o brigádnickej práci študenta, 
kde si u jedného zamestnávateľa môže študent požiadať o úplné odpustenie odvodov. 
 
Prof. Gatial informoval o kontrole zameranej na vyplácanie štipendií, čo tiež viedlo k navrhovaným 
zmenám a potvrdil informáciu od doc. Rehákovej, že ak sa študent zapája do podnikateľskej činnosti, 
nemôže dostať finančné prostriedky formou štipendia. 
 
Prof. Lukeš požiadal predsedu EK AS FCHPT STU, prof. Čertíka, o stanovisko k predkladanému 
materiálu. 
 
Prof. Čertík uviedol, že EK AS FCHPT STU prerokovala uvedený materiál elektronicky a navrhuje 
uznesenie k tomuto materiálu prijať bez pripomienok. 
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Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 
Prof. Čertík sa opýtal prof. Polakoviča na vyplácanie odmien doktorandov z APVV grantov formou 
výnimočných štipendií a opýtal sa na formuláciu posledného článku. 
 
Prof. Polakovič vysvetlil, že APVV granty nespadajú do podnikateľskej činnosti a je tu možnosť vyplácať 
odmeny formou štipendií. Ohľadom formulácie posledného článku oznámil, že je v súlade s platnou 
legislatívou a uvedený materiál už nebude ako smernica dekana, ale ako predpis FCHPT STU schválený 
AS FCHPT STU. 
 
Prof. Čertík položil otázku ohľadom platnosti príloh. 
 
Prof. Polakovič informoval, že prílohy budú aktualizované tak, aby boli v súlade s platnou legislatívou 
a budú dostupné na webovom sídle FCHPT STU a informoval o komunikácii s Ing. Dzivákom, riaditeľom 
Slovenskej chemickej knižnice, o vytvorení formulárového online systému, aby schvaľovanie mohlo 
prebiehať online formou. 
 
Prof. Čertík poukázal na rozdiely pri uzatváraní dohôd pri podnikateľskej činnosti pre slovenské 
a zahraničné firmy a opýtal sa, či je to nutné mať uvedené v tomto materiáli. 
 
Prof. Gatial uviedol, že toto je ošetrené predpismi na úrovni STU. 
 
Prof. Čertík poukázal na zastaranosť tabuľky v článku 6 bod 5, kde sa definujú hodinové zúčtovacie 
sadzby. 
 
Prof. Polakovič uviedol, že uvedené sadzby sa prebrali z pôvodných materiálov a slúžia na orientáciu 
ako navrhovať sadzby pre jednotlivých pracovníkov, ale závisí to od typu práce a podľa toho sa určuje 
cenotvorba. Skonštatoval však, že v predpisoch STU sa nenachádzajú. Informoval, že tieto sadzby sa 
nie veľmi dodržiavali, taktiež pripomenul o odstúpení od zálohovania, kde sa pôvodne zálohovalo 10 % 
zo zmluvnej ceny. Zdôraznil, že je potrebné udávať náklady na spotrebný materiál a prevádzku 
zariadení v reálnych cenách. Zároveň oznámil, že v týchto pravidlách sa navrhli úpravy len v tých 
bodoch, ktoré boli v rozpore so súčasne platnou legislatívou a nebolo zámerom vykonávať väčšie 
úpravy, ktoré by si vyžadovali diskusiu. 
 
Doc. Dvoranová doplnila, že vnútorný predpis STU týkajúci sa pravidiel podnikateľskej činnosti na STU 
je z roku 2013 a predpokladá sa v dohľadnej dobe jeho zosúlaďovanie s aktuálnymi predpismi STU. 
 
Prof. Čertík dodal k dohode o vykonaní prace, že nesmie byť prekročený limit 350 hodín. 
 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 2/95-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Úplné znenie Pravidiel na vykonávanie podnikateľskej 
činnosti v oblasti výskumu, vývoja, technického servisu, kurzov a školení na Fakulte chemickej 
a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 95-2024) bez 
pripomienok. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 20   proti: 0  zdržali sa: 0 
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K bodu 7: Prerokovanie a schválenie Organizačného poriadku Centrálnych laboratórií Fakulty 
chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 96-
2024). 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Úplné znenie 
Organizačného poriadku Centrálnych laboratórií Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slo-
venskej technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 96-2024). 
Prof. Gatial oznámil, že je potrebné prerokovať a schváliť tento organizačný poriadok, aby bol v súlade 
s platnou legislatívou. Centrálne laboratória FCHPT STU (CL) sú fakultným pracoviskom FCHPT STU, 
preto majú aj vlastný organizačný poriadok. Uvedený materiál bol prerokovaný s Dr. Kaliňákom, vedú-
cim CL, na vedení FCHPT STU v novembri 2023. Informoval, že koncom roku došlo k zmenám v rámci 
rektorátnych pracovísk a v rámci nového usporiadania štruktúry rektorátu sa pristúpilo k zrušeniu uni-
verzitného vedeckého parku (ÚVP) a podľa toho sa upravil tento materiál, keďže časť prístrojovej in-
fraštruktúry spadala práve pod UVP. Prof. Gatial informoval, že zatiaľ nie je jasné, či bude príslušná 
prístrojová infraštruktúra prevedená pod majetkovú správu FCHPT STU. 
 
Prof. Lukeš vyzval Dr. Kaliňáka, ktorý materiál vypracoval, o vyjadrenie. 
 
Dr. Kaliňák tiež skonštatoval, že uvedené zmeny sú v súlade s predpismi. 
 
Prof. Lukeš požiadal predsedníčku Legislatívnej komisie (LK) AS FCHPT STU, doc. Kaliňákovú, 
o stanovisko k predkladanému materiálu. 
 
Doc. Kaliňáková uviedla, že LK AS FCHPT STU prerokovala uvedený materiál elektronicky a navrhuje 
uznesenie k tomuto materiálu prijať bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 
Doc. Dvoranová položila otázku k článku 3 bodu 1 písm. b, či uvedená zmluva je aktuálna. 
 
Dr. Kaliňák konštatoval správnosť zmluvy. 
 
Ing. Nadányi opustil zasadanie AS FCHPT STU. Počet senátorov sa znížil na 19. 
 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 3/96-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Úplné znenie Organizačného poriadku Centrálnych 
laboratórií Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave  
(materiál č. 96-2024) bez pripomienok. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 19 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 19   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 8: Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave v ak. r. 2024/2025 
(materiál č. 97-2024). 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Úplné znenie 
Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na Fakulte chemickej a po-
travinárskej technológie STU v Bratislave v ak. r. 2024/2025 (materiál č. 97-2024). Prof. Gatial požiadal 
o bližšie predstavenie materiálu doc. Rehákovú. 
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Doc. Reháková skonštatovala, že je potrebné upraviť tento materiál, ktorý sa schvaľoval na októbro-
vom zasadnutí AS FCHPT STU. Informovala, že sa medzitým rozbehlo konanie Akreditačnej agentúry 
pre inžiniersky študijný program Kybernetika v chemických a potravinárskych technológiách ako spo-
ločný program s Vysokou školou chemicko-technologickou v Prahe (VŠCHT). Akreditačná komisia za-
slala informáciu o začatí konania v decembri 2023 a predpokladá sa jeho ukončenie do začiatku aka-
demického roka 2024/2025. Pre tento spoločný študijný program je nutné prijímacie konanie, preto je 
nutné upraviť tento materiál. Okruhy otázok na prijímaciu skúšku sú v kompetencii dekana a garantov 
študijných programov. Doc. Reháková informovala o ďalšej zmene v predkladanom materiáli 
v článku 6 bod 2, ako postupovať pri doručení rozhodnutia o výsledku prijímacieho konania, aby bolo 
v súlade s GDPR. 
 
Prof. Lukeš požiadal predsedníčku Pedagogickej komisie (PK) AS FCHPT STU, doc. Dvoranovú, 
o stanovisko k predkladanému materiálu. 
 
Doc. Dvoranová uviedla, že PK AS FCHPT STU prerokovala uvedený materiál na zasadnutí Pedagogickej 
komisie AS STU dňa 22. 01. 2022 a neprítomní členovia sa mohli vyjadriť elektronicky. Žiadna 
pripomienka nebola vznesená, PK AS FCHPT STU navrhuje uznesenie k tomuto materiálu prijať bez 
pripomienok. 
 
Prof. Lukeš položil otázku ako pristúpiť k schváleniu daného materiálu, či sa uvedené zmeny budú 
schvaľovať formou dodatku alebo sa schváli ako úplné znenie. 
 
AS FCHPT STU sa dohodol, že uvedený materiál schváli ako úplné znenie a pridá sa do ostatného článku 
bod, v ktorom bude uvedené zrušenie predchádzajúceho materiálu. 
 
Ing. Nadányi sa pripojil k zasadnutiu AS FCHPT STU. Počet senátorov sa zvýšil na 20. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 
Dr. Kaliňák sa opýtal ohľadom uvádzania maximálneho počtu bodov za prijímaciu skúšku. 
 
Doc. Reháková konštatovala, že nie je potrebné uvádzať maximálny počet bodov, body za prijímaciu 
skúšku sa pripočítajú k ostatným bodom ako je to uvedené v predkladanom materiáli. Samotná skúška 
je ústna a počet udelených bodov je v kompetencii prijímacej komisie. Okruhy tém na prijímaciu skúšku 
a bodové hodnotenie budú zverejnené na webovom sídle FCHPT STU. 
 
Bc. Rudinská sa opýtala, či bude forma prijímacej skúšky iba ústna alebo aj písomná, aby sa v prípade 
čisto ústnej skúšky zachovala objektivita prijímacej skúšky. 
 
Doc. Reháková konštatovala, že prijímacia skúška bude ústna a hodnotiť ju bude prijímacia komisia, 
ktorá bude pozostávať z členov VŠCHT a FCHPT STU menovaná príslušnými vedúcimi zamestnancami 
(v prípade FCHPT STU pôjde o dekana). 
 
Prof. Čertík uviedol, že maximálny počet bodov, ktoré študent môže získať, ak ide bez prijímacieho 
konania, je 170 a vyplýva to z článku 5 tohto materiálu. 
 
Prof. Lukeš sa opýtal na určenie počtov prijatých uchádzačov. 
 
Doc. Reháková reagovala na obe otázky, že sa to ujasní, keď bude daný spoločný študijný program 
akreditovaný. 
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Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 4/97-2024 
AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Úplné znenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inži-
nierskych študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave 
v ak. r. 2024/2025 (materiál č. 97-2024) bez pripomienok. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 20  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 9: Prerokovanie Správy o vzdelávacej činnosti Fakulty chemickej a potravinárskej technológie 
Slovenskej technickej univerzity v Bratislave za akademický rok 2022/2023 (materiál č. 98-2024). 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Správa o vzde-
lávacej činnosti Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bra-
tislave za akademický rok 2022/2023 (materiál č. 98-2024). 
Prof. Gatial zdôraznil, že ide o jednu z kľúčových častí Správy o činnosti a stave Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave za rok 2023 a požiadal doc. Rehákovú o bližšie predstave-
nie materiálu. Doc. Reháková uviedla, že prerokovávaný materiál bol zaslaný členom AS FCHPT STU 
s prosbou na jeho pripomienkovanie. Zdôraznila, že celý materiál má okolo 90 strán a v súčasnosti sa 
čaká na vyhlásenie MŠVVaŠ SR na formálnu úpravu tohto materiálu, keďže doteraz nebola zo strany 
MŠVVaŠ SR žiadna spätná väzba, z toho dôvodu sa používa formát z minulého roka. Všetky dôležité 
časti boli komunikované s AS FCHPT STU počas celého roka 2023. Správa bola prerokovávaná na za-
sadnutí PK AS TU 22. 01. 2023 a doplňujúce informácie má doc. Dvoranová. Ďalej doc. Reháková po-
žiadala študentskú časť AS FCHPT STU o pripomienkovanie časti, ktorá sa týka ich aktivít a oznámila, že 
už dostala pripomienky od Mateja Huberta. Taktiež konštatovala, že prišlo k dohode na zasadnutí ve-
denia FCHPT STU a spolku CHEM, že budú predkladať správu o ich činnosti za akademický rok, nie ka-
lendárny rok ako to bolo doteraz. Doc. Reháková požiadala AS FCHPT STU o zaslanie formálnych pripo-
mienok do konca januára 2024 a zároveň oznámila, že v tej podobe po týchto formálnych úpravách 
bude v tejto forme uvedené aj v Správe o činnosti a stave FCHPT STU za rok 2023. 
 
Prof. Lukeš požiadal predsedníčku Pedagogickej komisie (PK) AS FCHPT STU, doc. Dvoranovú, 
o stanovisko k predkladanému materiálu. 
 
Doc. Dvoranová uviedla, že PK AS FCHPT STU prerokovala uvedený materiál na zasadnutí Pedagogickej 
komisie AS STU dňa 22. 01. 2022 a neprítomní členovia sa mohli vyjadriť elektronicky. Počas zasadnutia 
prerokovali materiál a prítomní členovia navrhli formálne úpravy textov. Doc. Dvoranová oznámila, že  
PK AS FCHPT STU navrhuje uznesenie k tomuto materiálu prijať bez pripomienok. 
 
Prof. Lukeš vyzval doc. Dvoranovú, aby prezentovala uvedené formálne zmeny. Následne ich doc. Dvo-
ranová odprezentovala a vysvetlila. Uvedená verzia bude zaslaná doc. Rehákovej, ktorá ju doplní 
o zmeny zaslané študentami a formálne korekcie, ktoré jej zašlú členovia AS FCHPT STU do 31. 01. 
2024. Táto verzia bude zaslaná členom AS FCHPT STU a následne zverejnená ako materiál č. 98-2024. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 

 
Uznesenie č. 5/98-2024: 

AS FCHPT STU prerokoval materiál Správa o vzdelávacej činnosti Fakulty chemickej a potravinárskej 
technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave za akademický rok 2022/2023 (materiál č. 98-
2024) s formálnymi pripomienkami. 



 

9 

 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 20  proti: 0  zdržali sa: 0 

 
RNDr. Krivoňáková opustila zasadanie AS FCHPT STU. Počet senátorov sa znížil na 19. 

K bodu 10: Otázky na akademických funkcionárov. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a požiadal prof. Gatiala o prednesenie informácií z Kolégia rek-
tora STU, ktoré sa konalo 17. 01. 2024. Prof. Gatial informoval o smernici rektora týkajúcej sa metodic-
kého usmernenie pre prípravu rozpočtu personálnych nákladov v projektoch v schéme APVV. Pod-
statný bod kolégia bol rozpis dotácie pre rok 2024. Konštatoval, ako bolo už na AS FCHPT STU spome-
nuté, že dotačná zmluva s MŠVVaŠ SR bola podpísaná a uviedol, že jej súčasťou boli aj výkonnostné 
parametre. Časť finančných prostriedkov bude v rozpočte vyčlenená na výkonnostné zmluvy. Súčasťou 
zmluvy je sedem hlavných ukazovateľov a sedem nepovinných ukazovateľov, pri ktorých sú uvedené 
hodnoty, ktoré STU má v súčasnosti a ktoré STU chce dosiahnuť o jeden rok a ktoré o dva roky. Podľa 
ukazovateľov sa budú rozpočítavať financie. Výkonnostné zmluvy sú novým prvkom v rozpise dotácie 
a ich zavedenie je podmienkou čerpania finančných prostriedkov z Fondu obnovy. Plnenie niektorých 
ukazovateľov napr. počty študentov, úspešnosť študentov, počet skončených po prvom roku štúdia 
a ďalšie môžu byť pre nás komplikované. V súčasnosti sa financie delia podľa doterajších výkonov. Dô-
vodom je nutnosť zberania údajov minimálne dva roky, aby sa pripravila databáza, s ktorou sa následne 
budú výkonnostné parametre porovnávať. Prof. Gatial ďalej konštatoval, že celá suma je rozpočítaná 
pre univerzity podľa doterajšieho kľúča. Prof. Gatial informoval, že kvestor STU, doc. Bittera, predniesol 
dekanom fakúlt tabuľky rozdelenia peňazí pre jednotlivé fakulty, pričom 11 % podiel z rozpisu dotácie 
je v súlade so schválenými predpismi STU vyčlenených pre rektorát STU. Informoval, že v budúcnosti 
by sa malo rozbehnúť rokovanie s dekanmi fakúlt a rektorom, aká časť financií zo spomínaných 11 % 
sa na čo použije. Spomenul, že celý rozpočet vysokých škôl bol navýšený. Po prvotných sporoch sa 
z minuloročného objemu dotácie pre vysoké školy 636 mil. eur 5 % rozpočíta na výkonnostné zmluvy 
a MŠVVaŠ SR navýšilo rozpočet vysokých škôl v rámci výkonnostných zmlúv o ďalších 47 mil. V rámci 
výskumnej činnosti funguje namiesto predchádzajúcej akreditácie systém VER, kde z pridelených 84 
mil. eur dostala STU 11,5 mil. eur, pričom naša fakulta dostane 2,8 mil. eur. Aj keď v rámci hodnotenia 
VER chémia ako celok nedopadla najlepšie, podľa prof. Gatiala je otázne ako sa na to pozerať, pretože 
ako konštatoval, že podiel našej fakulty na financiách na minulej akreditácii v rámci celého Slovenska 
bol 3,18 %, v súčasnosti je to okolo 3,36 %. VER je nastavený tak, že reprezentuje 45 % dotácie na vedu 
a publikačná činnosť sa mení z 22 % na 20 %. V konečnom dôsledku získa STU viac peňazí, pričom po-
ložka na valorizáciu ešte nebola rozdelená a pripočítaná, no valorizácia sa rozpočítava na hlavu, čo je 
pre STU výhodné. Prof. Gatial informoval, že suma pre FCHPT by mala byť okolo 9 mil. eur cez pedago-
giku a 8 mil. eur cez vedu a výskum, čo je v sumáre okolo 17 mil. eur pre FCHPT , z čoho sa odpočíta 
ešte 11 % na financovanie celouniverzitných aktivít, ešte sa však pripočíta valorizácia. Prof. Gatial kon-
štatoval, že to na prvý pohľad vyzerá dobre, objem peňazí by mal byť navýšený. Momentálne prebieha 
štádium pripomienkovania základného rozpisu a kontroly dekanmi jednotlivých fakúlt. Následne to 
bude predložené na najbližšom zasadnutí AS STU a Správnej rade STU. Nakoniec spomenul otázku mož-
nosti úpravy spomínaných 11 %, kde sú najväčšie diskusie v rámci komunikácie dekanov s rektorom 
o navýšenie tohto percenta. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 
Prof. Lukeš sa opýtal prof. Gatiala ohľadom transformácie Ústavu manažmentu (ÚM) STU v Bratislave 
na fakultu. 
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Prof. Gatial odpovedal, že na kolégiu rektora bol predložený materiál ohľadom tejto transformácie. Ide 
o plnenie volebného programu rektora, v rámci ktorého bol presun Centrum pre nanodiagnostiku 
materiálov STU pod Materiálovotechnologickú fakultu STU a vytvorenie novej fakulty z Ústavu 
manažmentu STU. Išlo by o ôsmu fakultu STU. Materiál bol predložený vedením ÚM. Zároveň oznámil, 
že vedenie ÚM postupne oboznamuje s týmto materiálom dekanov ostatných fakúlt. Konštatoval, že 
názov novovznikajúcej fakulty je v štádiu rokovania, ale mali by v ňom byť obsiahnuté plánovanie ako 
aj manažment. Informoval, že novovznikajúca fakulta by nepotrebovala žiadne ďalšie peniaze, 
v súčasnosti majú viacero zahraničných projektov, ktoré využívajú tiež na chod ústavu. Momentálne 
má Ústav manažmentu STU viac ako 500 študentov a okolo 30 pedagogických zamestnancov, čím sa 
z hľadiska počtu študentov približujú Strojníckej fakulte STU. Zamestnanci ÚM vidia svoj ďalší rozvoj vo 
vytvorení novej fakulty, ak by sa nevytvorila, zvážili by odchod z STU, t. j. zánik ÚM, čo vytvára tlak na 
ostatné fakulty ako sa k tomu postaviť. Prof. Gatial konštatoval, že na kolégiu rektora prebehla prudká 
diskusia, niektoré fakulty už deklarovali, že nebudú hlasovať za vznik novej fakulty. Niektoré fakulty 
chcú o danej problematike diskutovať. Na predloženie zámeru na vznik fakulty rektorom do AS STU nie 
je potrebný súhlas dekanov. Kľúčovým bude hlasovanie v AS STU ako aj hlasovanie v Správnej rade 
STU. Zatiaľ je otázne, na ktoré zasadnutie AS STU bude predložený uvedený materiál. Prof. Gatial ďalej 
informoval, že na P-AS FCHPT STU, ktoré bolo 16. 01. 2024 boli prizvaní senátori z AS STU za FCHPT 
STU, kde už nastala prvotná diskusia. Prof. Gatial ďalej konštatoval, že do aktuálneho ak. roka bolo na 
ÚM prijatých okolo 250 študentov, čo je tiež jeden z dôvodov na vznik novej fakulty. Taktiež 
konštatoval, že Technická univerzita v Košiciach má momentálne viac študentov ako STU, čím ju 
predbehla v poradí univerzít z hľadiska počtu študentov. Počet študentov na novovzniknutej fakulte sa 
predpokladá na 800 až 1200. Informoval, že technické univerzity na Slovensku ako aj v Európe majú 
jednu fakultu s ekonomickým zameraním a spomenul, že STU v minulosti mala takúto fakultu, čo sú 
argumenty hovoriace v prospech vzniku novej fakulty (išlo najprv o Odbor obchodného inžinierstva 
zriadený v roku 1939 a od roku 1952 do roku 1960 tu bola Fakulta ekonomického inžinierstva). 
Priestory novovznikajúcej fakulty by boli v jej súčasných priestoroch na Vazovovej ulici, v prípade 
vysokého počtu študentov, by si prenajali priestory na ostatných fakultách STU. 
 
Doc. Dvoranová konštatovala, že je nutné zodpovedať veľa otázok a mala by prebehnúť diskusia so 
zamestnancami a študentmi ÚM, ktorá by napomohla pri vytvorení názoru na zriadenie novej fakulty, 
toho názoru sú zástupcovia študentov v AS FCHPT STU. Zdôraznila dôležitosť diskusie, resp. vypočutia 
argumentov a rozhodovanie o takto zásadnej veci na najbližšom zasadnutí AS STU považuje za príliš 
skoré. Doc. Dvoranová ďalej zdôraznila, že v najbližšej dobe v rámci činnosti AS STU je nutné vyriešiť 
a schváliť Pracovný poriadok STU, ktorý je prerokovaný na zasadnutiach AS STU už od júna 2023. 
 
Prof. Gatial uviedol, že malé fakulty sú často zdroj nestability, avšak chápe argument mať fakultu 
ekonomického smeru na technických univerzitách. Informoval, že ÚM dostáva z rozpisu dotácie okolo 
1 mil. eur, pričom dvojnásobne veľká fakulta z hľadiska počtu študentov FIIT dostáva 3 až 4 mil. eur. 
Konštatoval, že len dve fakulty STU majú vyvážené financovanie z pedagogiky a vedy približne 1:1 a to 
FCHPT a FEI. Informoval, že novovznikajúca fakulta počíta s dekanom, štyrmi prodekanmi, minimálne 
12-členným akademickým senátom a 6 členmi v AS STU. Konštatoval, že novovznikajúca fakulta musí 
mať vlastnú vedeckú radu, a chcela by mať tri ústavy, 10 profesorov a 10 docentov. 
 
Doc. Reháková informovala o komunikácii s ÚM ohľadom zmien vo vzťahoch v rámci pedagogických 
činností. Odpoveď z ÚM naznačila, že všetky záležitosti by zostávali v rovnakej spolupráci ako doteraz, 
a ÚM by si nechcel účtovať vyššie sadzby za pedagogické výkony po vzniku fakulty. Na záver zdôraznila, 
že je férové vypočuť si argumenty zamestnancov a študentov ÚM. 
 
Doc. Dvoranová položila otázku doc. Lakatošovi ohľadom pokračujúcej rekonštrukcie starej budovy 
FCHPT a na stav prechodu medzi novou a starou budovou, pretože v letnom semestri bude časť 
vyučovania už prebiehať v zrekonštruovanej časti, napríklad laboratórne cvičenia, a na oddeleniach 
majú limitované priestory na odkladanie zimného oblečenia a vecí študentov počas týchto cvičení. 
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Doc. Lakatoš informoval, že sa nevie presne, kedy bude prechod možné používať. Konštatoval, že 
prísľub je do konca februára 2024, kedy sa predpokladá odovzdanie budovy po dokončení stavby. 
Informoval, že sa dorába prvé nadzemné podlažie (prízemie), osadzujú sa dvere, dokončujú schodiská. 
Ukončenie prác by sa malo stihnúť do konca zimného skúškového obdobia, maximálne do tretieho 
týždňa výučbovej časti letného semestra. Konštatoval, že na konci januára by mohli byť niektoré 
poschodia budovy odovzdané. 
 
Doc. Reháková navrhla blokovú výučbu laboratórnych cvičení alebo posun laboratórnych cvičení na 
neskoršie týždne. O tejto možnosti boli už skôr – pri zasielaní podkladov k rozvrhu informovaní 
rozvrhári oddelení. 
 
Dr. Kaliňák sa opýtal na finančné uzatvorenie projektu ACCORD. 
 
Doc. Lakatoš konštatoval, že sa nezúčastnil uzatvorenia, ale má informáciu, že prebehlo. Momentálne 
je vo fáze reklamačného obdobia. 
 
Prof. Gatial informoval, že je spísaný preberací protokol, kde sú informácie, čo bolo uzatvorené. 
Posledná platba prebehla do konca minulého roka a následná žiadosť o nenávratný finančný príspevok 
v projekte na MŠVVaŠ by mala prebehnúť v tomto období. Samotné uzatvorenie bolo naplánované do 
konca roku 2023 a v súčasnosti s financovaním nie sú žiadne problémy. Konštatoval, že došlo 
k rýchlejšej dohode s MŠVVaŠ SR ohľadom navýšenia o 12 mil. eur. Konštatoval, že STU má zálohu na 
navýšenie rozpočtu a na rektorát bolo odvedených 5 %, ktoré boli schválené v rozpise dotácie minulý 
rok. Informoval, že by sa mohol začať postup preberania poschodí starej budovy od siedmeho po piate 
nadzemné podlažie. Na záver informoval, že exteriér fakulty bude možné dokončiť, až keď vonkajšia 
teplota neklesne pod 7 °C. 
 
Doc. Lakatoš informoval o problémových rozvádzačoch, taktiež treba dokončiť niektoré okná, z dôvodu 
repasovania, t. j. niekde nebudú nové, ale staré repasované okná. 
 
Doc. Bírošová položila otázku na zvýšenú frekvenciu krádeží v starej budove FCHPT STU. 
 
Doc. Lakatoš konštatoval nutnosť zamykania dverí. Z dôvodu prác v starej budove je zložité ustrážiť 
celú budovu a z dôvodu viacerých stavebných firiem sa nie všetci zamestnanci navzájom poznajú. Práce 
sa vykonávajú aj cez víkendy a je možnosť zamiešania sa zlodeja medzi zamestnancov stavebných 
firiem. 
 
Doc. Paulen prezentoval otázku od kolegov z Oddelenia Matematiky FCHPT o možnosti zlepšenia 
komunikácie so Slovenskou chemickou knižnicou (SCHK) a častým výpadkom internetovej siete. 
 
Prof. Polakovič konštatoval avizované odstávky internetovej siete. 
 
Prof. Gatial informoval, že budúci týždeň má prebehnúť stretnutie s riaditeľom SCHK, kde predostrie 
tieto otázky. 
 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 

K bodu 11: Rôzne. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu. 
 
Diskusia: 
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Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval prítomným členom AS FCHPT STU, členom vedenia FCHPT 
STU a hosťom za účasť, za preštudovanie a prerokovanie materiálov a ukončil zasadnutie. 
 
V Bratislave 23. januára 2024 

Overili:  
 
 
doc. Ing. Róbert Fischer, PhD.                Ing. Richard Nadányi 
 
 
 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
predseda AS FCHPT STU 

 
 
 
Príloha č.1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 23. 01. 2024 


